
Protokół nr 7/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 28 maja 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
 
Tematyka komisji:   
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Badanie sprawozdania finansowego z wykonania budżetu Miasta na 2011 rok c.d. 
3. Analiza wykonania budżetu Miasta Białogard za I kwartał 2012 roku. 
4. Zapoznanie się z kontrolami przeprowadzonymi i zakończonymi w 2011 i 2012 roku przez 

Wydział Kontroli i Nadzoru Urzędu Miasta. 
5. Realizacja zaleceń pokontrolnych w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Białogardzie. 
6. Kontrola i rozpoznanie wniesionych w roku 2011 przez mieszkańców skarg i wniosków oraz 

przedstawienie Radzie Miejskiej wyników kontroli. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXII Sesję Rady. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski. 
Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę porządku posiedzenia. Wniósł aby na 
wstępie rozpatrzyć punkt 4 i 5. Ponadto z uwagi na brak materiałów punkt 3 i 6 rozpatrzyć na 
następnym posiedzeniu.  
Przegłosowano:  
Za – 3 (jednogłośnie). 
Po przegłosowaniu przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów porządku 
posiedzenia. 
 
Ad2. 
Kierownik Biura Nadzoru i Kontroli – Marta Grabczyńska przedstawiła informacje o 
przeprowadzonych kontrolach. Powyższe biuro działa od października 2011r. 
Przeprowadzono kontrolę w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Białogardzie. Kontrola 
została przeprowadzona na wniosek dyrektora MOPS. Tematem były zasiłki i fundusz 
alimentacyjny. Po kontroli zostały wydane zalecenia Ponadto przeprowadzono kontrolę i 
analizę zatrudnienia w Gimnazjum nr 2 i Szkole Podstawowej nr 3. Są także prowadzone 
kontrole w Gimnazjum nr 1 i Szkole Podstawowej nr 5.  
D. Glinka – zapytał czy kontrole są planowane na wniosek Burmistrza.  
Kierownik biura – opowiedziała, że kontrole prowadzone są zgodnie z opracowanym 
planem. W lipcu będzie przeprowadzona rekontrola w MOPS.  
 
 
 



Ad3. 
Przewodniczący Komisji – poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Koszalinie 
przekazała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2011 rok. 
Następnie poprosił Skarbnika Miasta o zabranie głosu. 
Skarbnik Miasta – Lucyna Szymecka wyjaśniła, że spłacone w ciągu roku budżetowego 
2011 raty kwot zadłużenia wraz z należnymi odsetkami, w stosunku do dochodu, wyniosły: 

a) dochód planowany na 2011r.     65.423.618,93 zł, 
b) dochód wykonany w 2011r.     60.305.644,21 zł, 
c) planowane do spłaty raty nominalnych kwot zadłużenia         6.866.996,41 zł, 
d) spłacone raty nominalnych kwot zadłużenia                6.425.954,54 zł, 
e) planowane do spłaty należne odsetki                     970.324,41 zł, 
f) spłacone należne odsetki          869.977,73 zł, 
g) wskaźnik planowanych do spłaty rat z odsetkami do planowanego dochodu 11,98% 
h) wskaźnik zrealizowanej spłaty długu do wykonanego dochodu 12,10% 

Skarbnik Miasta – powiedziała, że zmniejszono subwencję oświatową, 115.199,00 zł 
otrzymano na budowę placu zabaw przy SP nr 5. Także rozliczono dwa zadania inwestycyjne. 
Zmieniono też wydatki związane z termomodernizacją przedszkola nr 1 i MOPS. Jeśli chodzi 
o wydatki to zwiększono dotację dla Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości, wydatkowano 
środki na remont budynku w Ustroniu Miejskim, zmieniono też wydatki związane z planem 
uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego miasta. Ponadto zwiększono wydatki 
związane z usługami bieżącymi, zmniejszono rezerwę oświatową, zwiększono środki na 
nieruchomości gruntowe, zwiększono również dotację dla BZN na utrzymanie zieleni 
miejskiej.  
Dyskusja: 
K. Sęk – zapytał ile kosztuje utrzymanie dróg w mieście. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że w tej chwili tego nie da się powiedzieć. Są także 
wydatki związane z usuwaniem azbestu. Musimy także zwiększyć dotację dla Centrum 
Kultury oraz dotację dla Biblioteki Miejskiej.  
Burmistrz Miasta – poinformował, że do miasta skierowano ponad 200 wniosków 
dotyczących usunięcia azbestu.  
D. Glinka – zapytał jak będą wyglądać w tym roku Dni Białogardu. 
Burmistrz Miasta – odpowiedział, że miasto przeznacza na ten cel 35 tys. zł. Dni Białogardu 
będą łącznie kosztowały ok. 115 tys. zł.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że na następnym posiedzeniu komisja zaopiniuje 
sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. 
 
Ad4. 
Burmistrz Miasta – przedstawił i omówił projekty uchwał. 
Rozpatrzono i zaopiniowano następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano:  
Za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się -  1. Opinia pozytywna. 
b) zapewnienia lokalu mieszkalnego repatriantowi.  
Burmistrz Miasta – powiedział, że miasto wyremontuje lokal mieszkalny a środki 
zostaną otrzymane z województwa. 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano:  
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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c) wsparcia konserwacji i rewitalizacji kościoła pw. Narodzenia Najświętszej Marii 
Panny w Białogardzie.  

Burmistrza Miasta – wyjaśnił, że parafia stara się o środki finansowe rzędu 9-10 mln zł z 
Norwegii. 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) zgody na zbycie przez Burmistrza niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2012, 

Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard.  
Burmistrz Miasta - wyjaśnił, że te sprawy omawiane były na komisjach Rady. Tym 
zagadnieniem szczegółowo zajmował się Wydział Zagospodarowania Przestrzennego. 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
g) upoważnienia wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu do wystawiania 

polecenia wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego Rady Miejskiej Białogardu. 
Komisja do projektu uchwały nie wniosła uwag. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
Ad5. 
Spraw różnych nie wniesiono. 
 
Ad6. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1540. 
 
 
 
 
 
         Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
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